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A Hendikep Alapítvány félévi beszámolója - 2024. január 

 

 A tanév eleje mindig úgy kezdődik, hogy számot vetünk a nyaraltatásokkal.  

A 2023-as inárcsi nyaraltatások ezúttal teljesen zökkenőmentesen lezajlottak, mindenki a – 

most már régóta megszokott – rendet tartotta, a nyaraló pedig ősszel megnyugtató módon le lett 

zárva. 

Egyéb nyaralásokkal kapcsolatban idén is igaz volt, hogy Karácsonyné Kovács Niki 

odafigyelésének és a szülőkkel való célzott kommunikációjának köszönhetően a nyaraltatások 

támogatása évek óta kevesebb, mint sok évvel ezelőtt. 

 A tanévet ismét úgy kezdtük, hogy az osztályokban szétosztottunk némi zsebpénzt, 

aminek az elszámolása remélem mindenki részéről megtörtént. Ha mégsem, akkor azt kérem 

mielőbb pótolni, mert pénzügyileg le kell zárni a tavalyi évet. 

Az éves szokásos összesítés ismét megtekinthető a faliújságon. Mindig törekedtünk arra, hogy 

az év közbeni bevételek és kiadások többé-kevésbé egyensúlyban legyenek. Ami kis 

differenciát most a faliújságon láthatunk, az annak köszönhető, hogy volt olyan pályázati pénz, 

amit az előző évben utaltak, de az elköltése átcsúszik a következő évre. (ilyen most a 

Tropikárium látogatása is…) 

És ha már itt tartunk, akkor jöjjenek a pályázatok.  

A IX. kerületi Önkormányzatnál 3 pályázatot írtunk, és mind a három nyertes pályázat lett. Az 

egyik az iskola fennállásának 50. évfordulójának 200.000 Ft-tal történő támogatása volt, ennek 

a pályázatnak már az elszámolása is megtörtént.  

Egy másiknak az elköltése most van folyamatban. Ezek a Tropikáriumba szóló belépők. Azt 

nem mondhatnám, hogy zökkenőmentesen zajlik a látogatások sora, de a lényeg, hogy március 

végéig el kell költeni a megnyert összeget. Időközben 600 Ft-tal drágultak a jegyek, így már 

biztos, hogy bőven ki kell pótolni majd a megnyert összeget. 
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És a harmadik önkormányzati támogatás pedig a DÖK pályázaton nyert 450.000 Ft, aminek a 

szakmai részét Szkevi Aphrodité írta meg. 

Az 50. jubileumhoz nyertünk még 200.000 Ft-ot a Tiszta Formák Alapítvány pályázatán is, és 

250.000 Ft-tal az AH Fólia Kft. - Szegi Marcsi fia – is támogatta rendezvényünket, így összesen 

650.000 Ft-tal járultunk hozzá iskolánk fél évszázados fennállásának 2 napos megünnepléséhez 

a tankerület 190.000 Ft-ja mellett.  

Igyekeztünk most is színvonalas programokkal, finom ételekkel-italokkal szebbé tenni ezt a 

két, – szerintünk fontos iskolai – napot. Ezúton is köszönöm mindenkinek, aki részt vett a 

szervezésben és előkészületekben (elsősorban Szkevi Aphrodité), ill. a megrendezésben, a 

lebonyolításban, a finomságok beszerzésében és elkészítésében. Azt gondolom viszonylag 

méltó módon ünnepeltük a mögöttünk hagyott fél évszázadot. Az első, a felnőttek napja a 

megemlékezésekkel, a fotókiállítással, vetítésekkel no meg persze az asszisztensek keze 

munkáját dicsérő finom falatokkal és különleges kávékkal csakúgy jól sikerült, mint a második 

nap, amely főleg a gyerekeinknek szólt. Ismét volt állatsimogató, bohóc, arcfestő – ők már 

mindannyian többször jártak iskolánkban, - de volt felfújható óriás csocsó és szumó, bár ezek 

ahogy láttam, nem nagyon voltak agyon használva.        

      

            

A délelőtt végén ismét egy óriási torta dicsérte Szabó Eszter volt kolláganőnk keze munkáját, 

aki szívből, szeretetből jött hozzánk, hogy ezt a hatalmas csodát számunkra 2 napi munkájával 

elkészítse. Végül az elmaradhatatlan kölyökpezsgő, és Fehér Laci discója zárta az ünnepi 

forgatagot.                               
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Ezúton is szeretnék újból szívből gratulálni Tamási Zoltánné, Iluskának, aki iskolánk 

megalakulása óta itt dolgozik. 50 év munka után is megmaradt lelkesedése, munkabírása és 

gyermekszeretete. Méltó példa lehet mindannyiunknak. És bár még nincs 50 éve, de Pokorny 

Mártonné, Marcsi alig valamennyivel marad csak le, ha minden igaz 47. éve van szintén egy 

munkahelyen, itt a Dió suliban. Sokan felnézhetünk rá is, a szívből jövő gratuláció az övé is. 

De térjünk vissza a pályázatokhoz:  

Sajnos a NEA (Nemzeti Együttműködési Alap) ősszel megírt pályázatát visszautasították, így 

azon most nem kapunk semmit. Évekkel ezelőtt rendszeresen elég nagy összegeket nyertünk 

itt, aztán valami fordulat történt, és azóta vagy elutasítanak, vagy csak valami egészen 

minimális összeget állapítanak meg a sok munkáért cserébe. 

Viszont nyertünk 620.000 Ft a nyár végén, a PRO FILII Alapítványnál megírt 

pályázaton. Már megvettünk egy sűrű szövésű új fészekhintát 310.000 Ft-ért, amelyet lassan be 

is lehet üzemelni, 2 db felújított 3 kerekű kerékpárt 240.000Ft-ért, és a maradék 70.000Ft-ból 

a 3db, kapaszkodóval is ellátott szobai trambulint. 

                  

 Ezen kívül még beszerzésre került egy új csepphinta állvánnyal. (pályázaton kívül)  

Ami kiemelkedő összeget hozott 2023-ban, az az adók 1%-a. Az elmúlt évek 6-700 

ezres összegeihez képest, most 1.200 ezer forint érkezett a számlánkra, ami igazán csodálatos 

eredmény! 

Nőtt az adójuk 1%-át nekünk utalók száma, (111-ről 144-re) és ennek is köszönhetően a 

tavalyihoz képest közel duplájára nőtt a kapott összeg. Hálás köszönet minden utalónak, minden 

rokont/szomszédot/barátot/ismerőst megmozgatónak, akiknek mindez köszönhető. És mivel 

eltelt egy újabb adóév, lassan jönnek az újabb bevallások és az újabb felajánlások, kérek 

mindenkit, hogy a tavalyihoz hasonló energiákkal szólítsanak meg mindenkit, hogy 1%-os 

felajánlásukat alapítványunk számára tegyék meg. 

 Idén is elkészültek a gyerekmunkákat tartalmazó falinaptárak. Az összeállításért ismét 

Freund Zsuzsának, a nyomtatásra késszé tevő grafikai munkáért pedig szokás szerint Stark 

Gabinak jár a köszönet. A nyomdai munkálatok kis híján 500.000 Ft-ba kerültek, és az 

eladásból összesen kb. a duplája folyt be. Közel 80 db azonban még értékesítésre vár, úgyhogy 

még január van, még találhatunk vásárlókat. Kérlek titeket, próbáljunk még ismerősöket találni, 

akiknél értékesíthetünk még a meglevő készletből. 
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 Decemberben sajnos nem vettünk részt az immáron szokásosnak mondható adventi 

vásáron, pedig az alapítvány készletében még van számos alapanyag, ami feldolgozható lett 

volna. Sajnos úgy tűnik nehéz összeszervezni az előkészületeket, és nehéz beszervezni és 

beosztani a vásáron árulók sokaságát, így inkább ki is hagytuk az idei lehetőséget.  

 Tolnai Szabolcsnak köszönhetően megújult alapítványunk honlapja, melyet igyekszünk 

mindig aktuális anyagokkal feltölteni. 

Év végén alapítványunk számlájára érkezett az őszi szorgos gesztenyegyűjtés 

eredménye, 46.200 Ft csakúgy, mint az ÖKO munkaközösség által szervezett „Sulizsák” 

program keretén belül begyűjtött zsákos ruhák ellenértéke, 33.200 Ft is. 

Rendszeres támogatónk, az Ilyés Marci Rászorultakat Segítő Alapítvány augusztus óta az 

addigi havi 25.000 Ft helyett már 35.000-et utal, ezekkel a pénzekkel 3 havonta kell 

elszámolnom. 

 

Végül pedig szeretnék ismét köszönetet mondani mindenkinek, aki szívén viseli az 

alapítvány működését, aki bármilyen segítséget nyújtott, vagy dolgozott azért, hogy minél több 

és minél jobb legyen, akinek fontos volt, hogy fölöslegesen ne költsünk pénzt, szóval további 

sikeres, jó munkát kívánok az előttünk álló félévre. 

 

 

Budapest, 2024. 01. 25. 

 

                                                                                      Bándy Beáta 

                                                                             az alapítvány képviselője 


